

السيرة العلمية لتدريسي كلية الآداب

م. د. محمد علي مجيد زاير	الاسم واللقب العلمي
- فلسفة علوم التربية الرياضية - تدريب كرة قدم	التخصص العام والدقيق
mohammedaabb@yahoo.com	البريد الإلكتروني
- تأثير استخدام تمارينات بالكرة وبدونها والاثنين معاً لتطوير بعض القدرات البدنية الخاصة وعلاقتها بالمهارات الأساسية بكرة القدم - اثر تمارينات باستخدام جهاز مساعد في تطوير سرعة الاستجابة الحركية ودقة التهديد لدى اللاعبين الشباب بكرة القدم	عنوان رسالة الماجستير وأطروحة الدكتوراه
- تأثير تمارينات على وفق الادراك الحس السمعي في تطوير سرعة الاستجابة الحركية والدرجة ودقة المناولة بكرة القدم لدى اللاعبين الناشئين - تأثير استعمال وسيلة مساعدة في تطوير دقة التهديد لدى لاعبي منتخب كلية الآداب بكرة القدم للصالات - تأثير استخدام جهاز مصمم لتطوير سرعة الاستجابة الحركية لدى اللاعبين الشباب بكرة القدم	عنوان البحوث العلمية المنشورة
-	عنوان الكتب المؤلفة والمترجمة
- وزير: ١ - رئيس الجامعة: ٢ - مساعد رئيس الجامعة: ٢ - عميد: ٣٦ - مدير قسم النشاطات الطلابية / رئاسة جامعة بغداد: ١	كتب الشكر والتقدير

-	المناصب الإدارية التي تقلدها
-	ذكر العضوية في هيئات تحرير المجلات العلمية والفرق الاستشارية
-	العدد الإجمالي للإشراف على طلبة الدراسات العليا
-	العدد الإجمالي للمشاركة في المناقشات
- حارس مرمى كرة قدم يتحرك باتجاهين (يمين ويسار) كهربائياً مع مربعات تحتوي على مصابيح. - جهاز كهربائي يستعمل لتحسين مهارة التهديف لدى لاعبي كرة قدم الصالات.	براءات الاختراع

Name and academic Title	D. L. Mohammed Ali Majeed Zayer
Specialization (Major & Minor)	- Philosophy of physical training. - Soccer training.

Email	mohammedaabb@yahoo.com
Titles of MA thesis & Ph.Ddissertation	<ul style="list-style-type: none"> - The Effect of exercises by Using an Assisting Equipment to Develop Motor Response and Accuracy of Scoring of Young Soccer Players. - The effect of using Training with , the ball, without the ball, and both in developing some special physical abilities & their relation with basic skills in soccer.
Titles of Published Research	<ul style="list-style-type: none"> - The Effect of Exercises According to the Voice Sense Realization to Develop Motor Response, Dribbling and the Accuracy of Passing in Soccer for Young Players - The Effect of Using an Assisting Equipment to Develop the Accuracy of Scoring of Young Soccer Players in Futsel - The effect of using A Designed Equipment to Develop Motor Response of Young Soccer Players
Titles of Published Books(Authored &Translated Books)	-
Letters of Appreciation & Recognition.	<ul style="list-style-type: none"> - Minister: 1 - Head of University: 2 - Assistant of Head of University: 2 - Dean: 36 - The head of the student's activities department / Baghdad university headquarters: 1

Professional Experience	–
Membership (Journals, Scientific committees, etc.)	–
Total Number of Supervised Graduate Students.	–
Total Number of Graduate Examining Committees.	–
Patents	<ul style="list-style-type: none"> - A soccer goalkeeper moving within two sides (left and right) Electrically with squares containing lights - An Electric Device used to develop scoring skill of Futsel